

BRUGERRÅDET Medborgerhuset Storegade 57, Varde

Deltagere: Karen Burgaard (KB), John Callesen (JC), Else Marie Holm (EH), Jørn Rørvang (JR), Tommy Simonsen (TS), Jenny Vind (JV), Poul Poulsen (PP), Glenn Olesen (GO), Susanne Sørensen (SS)

Møde d. 1.12.2025 Referat

Fraværende: Jenny Vind, Tommy Simonsen, Jørn Rørvang

Mødelokale: Stor stue.

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden
[Godkendt](#)
2. Godkendelse af referat fra 3.11.2
[Godkendt](#)
3. Økonomi.
[Vi sætter Jenny ind som vikar for Tommy frem til generalforsamlingen. Karen og Jenny laver aftale med Tommy om at overdrage regnskabet til Jenny.](#)
4. Nyt fra aktiviteter.
Orientering fra turudvalget om mødet d. 26.11 med Lars Østergaard.
[- Herning tekstilmuseum – brunkulslejer og tjæreovne i Hesselvig plantage. 29.4.2026 vi tager punktet på til næste møde.](#)
[- Foreløbig evaluering af julemarked.](#)
[9.dec. evaluering i julemarkedsudvalget.](#)
[Brugerrådet mener: tidspunkt for Varde garde kl.13.30 fint. Velbesøgt marked. God handel.](#)
[Brugerrådet mener at Husets forskellige stande bør have førsteret til at vælge standplads.](#)
[- Evaluering af fællesspisning 6.11.25](#)
[Ca 40 deltagere. Hyggeligt arrangement. Gentages næste år – evt i stor stue. Efterårsfest](#)
[- Diskussion om hvad vi bruger donation fra kommunen til.](#)
[5000 kr som skal bruges i Varde Handel.](#)
[Forslag om nye voksduge til hele huset. Susanne arbejder videre med ideen.](#)
[-Højskoledag](#)
[Else Marie og John laver drejebog, så Pia kan gå i gang med invitation og program hurtigst muligt.](#)
5. Orientering fra huset
[- Regning fra Per Pallesen til Højskoledag betales februar. \(Susanne\)](#)
[- Glenn: Problemer vedr. juletræ i Husets store sal. Ikke afklaret.](#)
6. Indkøbsønsker
[ingen](#)
7. evt. [Intet.](#)

Næste møde: Mandag d. 12.1.2026